
V Brně 15. 12. 2017 

 

Vážená paní ředitelko, 

rádi bychom Vám poděkovali za úžasný hudební zážitek, který jste nám dopřáli na včerejším vánočním 

koncertě. Chtěli bychom pochválit žáky ZUŠ Jaroslava Kvapila stejně jako učitele, kteří dovedli včerejší 

vystupující k tak skvělým výkonům. Jistě věnovali nacvičení skladeb obrovské množství času a energie. 

Chtěli bychom pochválit  úžasné vedení cimbálových muzik, kde se mohou realizovat i nejmenší děti  

a vypracovat se přes tři věkové úrovně souborů v hráče tak skvělého souboru jako je Cimbálová muzika 

Kvapilka. Samozřejmě nemůžeme vynechat vystoupení orchestru, které bylo jako každý rok, 

neuvěřitelné. Děkujeme všem učitelům, kteří se svými žáky nastudovali party a zejména panu dirigentu 

Kratochvílovi, který vynikajícím způsobem vedl orchestr. 

Přejeme Vašim učitelům a žákům hodně úspěchů, dobré nálady, tvůrčího ducha a energie do dalších 

let a těšíme se na další společné hudební zážitky! 

Jana a Lukáš Přibylovi 


